

معلومات باللغة الانكليزية	اولا :- لمعلومات عامة باللغة العربية
Name: Sinan Abdullah Abbas	الاسم :- د. سنان عبد الله عباس
Certificates: <ul style="list-style-type: none"> <li>• BA. Of agricultural science</li> <li>• MA. Of agricultural science</li> <li>• D.PH.in Of agricultural science</li> </ul>	الشهادات:- <ul style="list-style-type: none"> <li>• بكالوريوس علوم زراعية</li> <li>• ماجستير علوم زراعية</li> <li>• دكتوراة فلسفة في العلوم الزراعية</li> </ul>
Positions held: <p>Literature</p>	المناصب التي شغلها :- <ul style="list-style-type: none"> <li>• تدريسي</li> </ul>
Second: Research: <ul style="list-style-type: none"> <li>• The effect of bushicides and the length of agriculture in the crop and the components of the wheat crop and associated bushes</li> <li>• Hybridity, hybrid force, and gene function using strain analysis * Scouts in maize.</li> <li>• Evaluation of the performance of three varieties of sorghum under different concentrations of zinc spraying.</li> </ul>	ثانيا: البحوث:- <ul style="list-style-type: none"> <li>• تأثير مبيدات الادغال ومسافات الزراعة في الحاصل ومكوناته لمحصول الحنطة والادغال المرافقة لها</li> <li>• قابلية الانتلاف وقوة الهجين والفعل الجيني باستعمال تحليل السلالة * الكشاف في الذرة الصفراء.</li> <li>• تقييم اداء ثلاثة اصناف من الذرة البيضاء تحت تراكيز مختلفة من الرش بالزنك.</li> </ul>
Third : Lectures: <ul style="list-style-type: none"> <li>• Principles of field crops</li> <li>• Fiber crops</li> <li>• Cereal crops</li> <li>• Fiber technology</li> </ul>	ثالثا : المحاضرات :- <ul style="list-style-type: none"> <li>• أساسيات محاصيل حقلية</li> <li>• محاصيل اليفاف</li> <li>• محاصيل حبوب</li> <li>• تكنولوجيا اليفاف</li> </ul>
Fourth :Participation in seminars and conferences	رابعاً: المشاركات في الندوات والمؤتمرات:-
Fifth: Others <p>These include:</p> <p>Membership of trade unions:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Member of the teachers association of Iraqis</li> <li>• Member of engineers association of agricultural</li> </ul> <p>Committees and supervision of graduate studies:no</p>	خامساً: اخرى وتشمل : <p>عضوية النقابات :-</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• عضو جمعية التدريسين العراقيين</li> <li>• عضو نقابة المهندسين الزراعيين</li> </ul> <p>اللجان والاشرفاف على الدراسات العليا:- لا يوجد</p>

